

國立臺北教育大學學務處 公告

National Taipei University of Education Office of Student Affair Announcement

109 年 4 月 22 日

April 22, 2020

主旨：為嚴謹落實校園防疫，確保取用餐衛生，進入學生餐廳後請全程配戴口罩，詳如說明二，請查照。

Subject: To strictly implement campus epidemic prevention and ensure hygiene during meals, it is mandatory to wear a mask at all times in the cafeteria. Details are as in Item 2 below:

說明：

Description:

一、依據中央疫情指揮中心指示，室內外均應保持防疫所需之適當社交距離（室內 1.5 公尺、室外 1 公尺），倘難以維持，則應全面配戴口罩。

I. In accordance with the instructions of the Central Epidemic Command Center, please practice appropriate social distancing both indoors and outdoors for epidemic prevention (1.5 meters for indoors and 1 meter for outdoors). If it is difficult to keep the distance, masks should be worn at all times.

二、即日起，進入學生餐廳後請全程配戴口罩。用餐時可取下口罩，並保持社交距離，依照桌面定位標示入座。進食時避免交談，用餐後要交談時，請先配戴口罩。

II. Effective immediately, it is mandatory to wear masks at all times while in the cafeteria. Please practice social distancing and sit according to signs posted on the dividers. Masks may be taken off when eating but avoid talking while eating or without wearing a mask.

三、敬請各系(所、學位學程)及各單位協助通知所屬教職員工生知悉。

III. All departments (institutes, degree programs) and units are requested to inform their students, faculty and staff.